
      

    

 

 

 

Til medlemmene av Gauldal Rotary 

 

Referat fra medlemsmøte, årsmøte og juleavslutning den 

06.desember 2021 kl 18.00. 

Møtet ble avholdt på Gammeltunet Haanshus.  

I møtet deltok tilsammen 13 personer; 9 medlemmer, 2 ledsagere og Distriktsguvernør Thor 

Bertil Granum med ledsager. 

Møtet ble åpnet av leder som ønsket velkommen, spesielt DG T B Granum og ledsagere. Han 

orienterte om status for årets kalender, hvor salget nå er godt i gang. 

1. Årsmøtepapirene var sendt alle medlemmene på forhånd og møtet ble lovlig satt. 

2. Leder gikk gjennom årsberetningen. Denne ble enstemmig vedtatt. 

3. Kassserer gikk gjennom regnskapet som viser et pent overskudd. Regnskapet var 

revidert og anbefalt godkjent av revisor. Deretter ble regnskapet enstemmig vedtatt. 

4. Valgkommiteen hadde fremmet forslag om gjenvalg. Alle var forespurt og hadde sagt 

ja. Deretter ble valgkommiteens innstilling enstemmig vedtatt. 

5. Årsmøtet ble deretter avsluttet. 

• DG T B Granum orienterte om saker fra distriktet, fra sentralt hold og fra sine besøk 

hos andre klubber i Rotary-distriktet vårt. 

 Han påpekte at selv om regelverket er felles for alle klubber, så har den enkelte klubb 

ganske stor frihet til å organisere sin egen virksomhet i klubben. Han  understreket at 

hver enkelt klubb er unik og at det var viktig at klubben ble  driftet på en måte som gjør 

at medlemmene er komfortable med driften. 

 Han understreket viktigheten av medlemsverving. Selv om Rotary på  verdensbasis 

har økende medlemstall, så er trenden i vestlig land fallende, slik  også i vårt distrikt. Han 

refererte til sentralt vedtak om at vårt distrikt på nytt må  komme over 1100 medlemmer for 

at vi skal unngå enten å bli slått sammen med  et annet distrikt eller å bli delt opp og 

tillagt andre distrikt. Dersom hver klubb i  distriktet skaffer 2 nye medlemmer og ikke 

mister noen, vil målet bli nådd. Vår  klubb har fått ett nytt medlem siste halvår og vi 

forventer at vi innen 1.juli 2022  vil få ytterligere ett medlem. Derved har vi oppnådd 

målsettingen. 



• Etter møtet fikk vi servert et tradisjonelt julemåltid og vertskapet orienterte en 

lydhør forsamling om gårdens historie fra middelalderen og fram til i dag. 

 

Neste møte:   

• Invitasjon til de neste møtene blir sendt ut etter styremøte den 13.d.m. 

 

Med vennlig hilsen 

             

 Jarle Jøsok 

Sekretær 


